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Sz. P.
Janusz Dgbczyfski
Radny Rady Miasta Wloclawek

W zwi4zku z wniesionqprzez Pana interpelacjq tnigd.zysesyjnE w sprawie technologii
zastosowanej w naprawie nawierzchni ulicy Wi4zowej uprzejmie informujg, 2e zgodnie

z informacjq przekazan4 z Miejskiego Zarzqdu Infrastruktury Drogowej i Transportu, na

ul. Wi4zowej nie zostaLy wykonywane naprawy nawierzchni. Aktualny stan nawierzchni

spowodowany jest ulozeniem zbyt cienkiej warstwy Scieralnej masy bitumicznej kilkanaScie

lat temu, kt6ra nie jest w stanie przenosi6 obciqheh spowodowanych ruchem kolowym.
Uszkodzona nawierzchnia asfaltowa po odpadnigciu od podlola, odslama lulne kruszywo,
kt6re powoduje wskazane przez Pana sytuacjE. W celu poprawy stanu rzecry, kawaiki
nawierzchni bitumicznej, kt6re ulegly odspojeniu od podloZa, przry zlecaniu remontu zostan4

zast4pione warstw4 Scieraln4 masy bitumicznej o wigkszej gruboSci w terminie i technologii
uzaleZnionej od dostgpnych Srodk6w fi nansowych.
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l. Biuro Rady Miasta, w/m
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